
BESNICA
Dolgotrajno oktobrsko de-

ževje in poplave so v KS Bes-
nica povzročile veliko škodo.
Cesta H. reda Ljubljana—Besiii-
ca-Litija je bila zaradi poplav
in zemeljskih plazov po&odo-
vana ter večkrat zaprta. Tudi
stranske krajevne ceste je voda
zelo prizadela. Zaradi slabega
vremena kmetje niso mogli
pravočasno spraviti poljskih pri-
delkov in sadja, kar pa seveda
zmaiijšuje kvaliteto in količino
pridelkov. Tako kmetje kljub
dobri letini ne morejo biti za-
dovoljni s sadovi svojega dela.

L8. septembra je bila v šoli v
Besiiici 2. seja zbora delegatov.

Udeležili so se je skoraj vsi
člani. Predsednik in tajnik sveta
KS sta poročala o delu v te-
kočem letu. Delegati so obrav-
navali letni delovni načrt KS in
nekatere aktualne probleme. V
vseh vaseh bo treba očistiti in
popraviti vodovode, da bodo
ustrezali sanitarnim predpisom.
Ustanovili so komisijo za komu-
nalna vprašanja, katere naloga
je pripraviti in voditi nadaljnje
asfaltiranje ceste po Besniški
dolini. Oelegati so razpravljali
tudi o največjih problemih naše
krajevne skupnosti: o velikem
številu socialiuh podpiraiicev, o
slabih cestah, zimski službi,
obnovi in graditvi vodovodov
ter o elektrifikaciji.

V besniških in janških goz-
dovih je bila zelo dobra letina
jesenskih gob. Te so privabile
veliko število nabiralcev iz
Ljubljane in okolice. Tudi gobe
in drugi gozdni sadeži bi lahko
prispevali k razvoju in pospe-
ševanju kmečkega turizma, id je
v teh krajih še skoraj popol-
noma na začetku svoje poti.

Na Malem vrhu nad Trebelje-
vim gradi podjetje Gradis iz
Ljubljane moderno vlečnico.
Projekt financirata Papirnica
Vevče in občina Ljubljana
Moste-Polje. Vlečnica bo po-
zimi gotovo privabila veliko
smučarjev iz Ljubljane, saj je do
nje le dobre pol ure vožnje.
Vzporedno s tem se bo lahko
razvijal kmečki turizem v naši
KS in s tem seveda tudi dvigal
standard prebivalcev.
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